
Evaluering af arrangementet på Farum Bytorv 14. januar 2023 kl. 12-14

Først og fremmest var det skønt, at se så mange der mødte op. Både foreninger,
politikere og ikke mindst borgere.

Af det store fremmøde kan udledes, at de to helsides annoncer har virket, hvilket
understøttes af at flere af de fremmødte borgere havde klippet annoncen ud. Én udtrykte
taknemmelighed over muligheden for at dele sin bekymring for sin datters ulykkelige
situation med alvorlig sygdom. Vedkommende fik en god samtale med vores
borgerrådgiver.

Tak til alle jer der støttede op om vores fælles projekt. En særlig tak til Farum Bytorvs
centerchef Kenneth Barenholdt. Uden hans positive imødekommenhed og hjælp havde
der ikke været noget arrangement.

På baggrund af det positive fremmøde vil det være værd at overveje om sådant et
arrangement skulle gentages - måske en gang om året?

På et tidspunkt følte jeg, at jeg måske havde taget munden for fuld. Det var et stort
arbejde at få sat arrangementet på skinner. Selvom jeg havde forsøgt, at tænke på alt er
der alligevel noget, som kunne være gjort anderledes og måske også bedre:

● Karin gjorde opmærksom på at Handicaprådets logo skulle have været på
annoncen. God pointe.

● Lyden  fra mikrofon/højtaler kunne have været meget bedre. Dog er det svært at
forlange bedre når det var stillet gratis til rådighed af Bytorvet

● Borgerrådgiveren skulle også have haft ordet og fortalt lidt om funktionen.
● Bedre synlighed om arrangementet på selve Bytorvet. Måske bannere o.lign.
● En større økonomisk ramme havde gjort en stor forskel


